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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan garantálják a Mezőhegyese Állami Ménesbirtok Rt . ménes és a
génállományának fenntartását? Garantálva van-e a működési költségek fedezete
a privatizáció után? Jelenleg van-e elkülönítve pénz a fenntartónál a
működésre?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Németh Imre földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Mezőhegyese Állami Ménesbirtok Rt . privatizáviójával veszélybe kerül a kincset érő
ménes és génállomány további sorsa . A kormány a privatizációval a jól jövedelmező,
sikeres ágazatokat eladta, ott maradt az értékes, évszázados múltú ménes pénz nélkül .

Hogyan garantálják a ménes és a génállomány fenntartását?
Garantálva van-e a működési költségek fedezete a privatizáció után?
Jelenleg van-e elkülönítve pénz a fenntartónál a működésre?

lós, Hivatala

Budapest, 2004 . szeptember 22 .
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